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Abstract (en)
[origin: US2002044032A1] The invention proposes to reduce the costs of waveguide filters, especially for filters operating at millimeter wavelengths
which require high accuracy. The filter of the invention is composed of a plurality of discs 2, 3 held in the cylinder of a support 1. The various parts
constituting the filter are very much simplified which makes it possible to reduce the production costs while having good accuracy.

Abstract (fr)
L'invention propose de réduire les colts des filtres en guide d'onde, notamment pour les filtres travaillant dans les ondes millimétrique qui
nécessitent une grande précision. Le filtre de l'invention est composé d'une pluralité de rondelles 2, 3 maintenues dans le cylindre d'un support 1.
Les différentes piéces constituantes du filtre se trouvent trés simplifiées ce qui permet de réduire les colts de production tout en ayant une bonne
précision. <IMAGE>
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